Title (en)
Probe for an ultrasonic apparatus with a bar composed of piezo-electric elements.

Title (de)
Wandler fur ein Ultraschallgerat mit einem Stab von piezoelektrischen Elementen.

Title (fr)
Sonde d'appareil a ultrasons a barrette d'éléments piézoélectriques.

Publication
EP 0270448 A1 19880608 (FR)

Application
EP 87402637 A 19871124

Priority
FR 8616663 A 19861128

Abstract (en)
[origin: WO8804092A1] The electric connection between the control circuits (13, 14) of a probe and the metallized faces (5, 6) of the piezoelectric
elements (2) of said probe is provided by metallizations (6, 8) made on parts, support (1) or blade (4) in contact with said metallized faces. The
mechanical and electric connection between said metallizations may be provided by a thin layer of non-conducting glue (19, 20).

Abstract (fr)
La liaison électrique entre les circuits (13,14) de commande d'une sonde et les faces métallisées (5,6) des éléments (2) piéso-électriques de cette
sonde est assurée par des métallisations (7,8) réalisées sur des pieces, support (1) ou lame (4) au contact de ces faces métallisées. La liaison
mécanique et électrique entre ces métallisations peut étre assurée par une mince couche de colle (19,20) non conductrice.
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